

One Account: Revision of Terms and Conditions

With effect from 1 Aug 2017, the following will be excluded from retail transactions and will no longer qualify towards the minimum required card spend of \$500 to be eligible for bonus interest on the One Account:

- 1) Monthly instalments under Instalment Payment Plan or SmartPay; **AND**
- 2) Payment of funds to any prepaid accounts, including but not limited to top-ups on any stored value facility, EZ Link card transactions and other transit link transactions.

The Terms and Conditions Governing Accounts and Services (Individual Customers) will be revised to reflect this change. For more information, please approach any UOB Group Branch staff or call the UOB customer service hotline: 1800 222 2121 (24 Hours, Toll free)

Deposit Insurance Scheme

Singapore dollar deposits of non-bank depositors and monies and deposits denominated in Singapore dollars under the Supplementary Retirement Scheme are insured by the Singapore Deposit Insurance Corporation, for up to S\$50,000 in aggregate per depositor per Scheme member by law. Foreign currency deposits, dual currency investments, structured deposits and other investment products are not insured.

One Account 条规修订

自 2017 年 8 月 1 日起生效，下列交易将不再包括在零售交易项中，并不再符合享有壹账户红利利息要求的最低 500 元支出的条件：

- 1) 分期支付计划或智慧支付("SmartPay") 下的每月定额支付；及
- 2) 支付任何预付账户，包括但不限于对任何储值便利的添值、易通卡交易及其它通联相关交易。

对此改变，本行的账户与服务管理条规（“个人客户”）将作出修订。如需更多信息，请向任何大华银行集团分行职员询问或拨打大华银行客户服务热线 1800 222 2121 (24 小时，免付费)。

存款保障计划

根据法律规定，凡是非银行（例如：个人、企业及组织）存户，在每计划会员所持有的新元存款以及在退休辅助计划下所存放的新元存款都获得新加坡存款保险公司承保总额高达 5 万新元。外币存款、双货币投资、结构性存款及其它投资产品都不受保。